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1. Opening en mededelingen 

De heer Schots opent de vergadering om 15.02 uur en heet iedereen welkom, in het bijzonder de 
heren Kalkman en Leus van Deloitte accountants. Vervolgens meldt hij de afwezigheid met 
kennisgeving van mevrouw Raedts en de heer Schouwenaars (en diens plv. mevrouw De Koning) 
en de afwezigheid zonder kennisgeving van de heren Sneep, Verroen en Van Dam.    
 
1.a  Ingekomen stukken 

Wet Fido (eerste kwartaal 2017) 
Geen opmerkingen. 
 
Aantrekken geldlening 
De heer Kocx mist bij het financieringsplan 2017 en 2018 de presentatie, die als bijlage wordt 
vermeld. De heer Schots zegt toe dat de presentatie wordt nagezonden. Verder merkt de heer 
Kocx op dat bij de herstructurering van de leningenportefeuille een lening met een lange looptijd 
werd gekozen waardoor de boeterente kon worden uitgesmeerd. Hij vraagt zich af of we als 
aandeelhouder niet een deel van de boeterente kunnen terugontvangen, dit mede gezien de nog 
vrij recente discussies in de media over (te) hoge boeterentes die door sommige banken in 
rekening zouden zijn gebracht. De heer Schots zal dit laten navragen bij de NWB. Mogelijk zullen  
ook andere waterschappen daar wellicht om verzoeken. 
 

2. Vaststellen verslag vergadering 27 oktober 2016 

Geen opmerkingen. 
  
3. Jaarrekening 2016  

De heer Schots meldt dat zich op de valreep van het proces van de jaarrekening een bijzonderheid 
heeft voorgedaan m.b.t. de verbonden partijen. Wanneer de jaarrekening is vastgesteld door het 
bestuur van de verbonden partij worden die cijfers meegenomen in onze jaarrekening. In het geval 
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de jaarrekening van de verbonden partij nog niet is vastgesteld wordt uitgegaan van verwachte 
cijfers. De jaarrekening van Aquon was reeds vastgesteld bij het opstellen van de jaarrekening van 
het waterschap. Na het versturen van de stukken zijn inmiddels ook de jaarrekeningen van de 
SNB, NWB en NBWB definitief. De vaststelling van de jaarrekening van het Waterschapshuis wordt 
verwacht op 6 juli a.s. Genoemde jaarrekeningen (m.u.v. HWH) worden nog nagestuurd voor de 
AB vergadering van 14 juni.  De jaarrekening van de BWB is nog niet vastgesteld, maar zeer recent 
– na afronding van het jaarrekening-proces binnen ons waterschap- is gebleken dat rekening moet 
worden gehouden met een nagekomen kostenpost t.g.v. hogere deelnemersbijdragen dan op grond 
van de laatste rapportages was ingeschat. Voor ons waterschap komt dat neer op een extra 
kostenpost van ruim € 100.000. In overleg met de accountant is besloten dit bedrag niet meer te 
corrigeren in de jaarrekening van het waterschap. Omdat dit bedrag binnen de tolerantie-marge 
valt is de goedkeurende accountantsverklaring bij de jaarrekening niet in het geding. Wel zal het 
bedrag in het definitieve accountantsverslag gemeld worden als zgn. “niet-gecorrigeerde fout”. De 
heer Kalkman bevestigt desgevraagd het accoord van Deloitte met deze wijze van verwerking. Op 
een vraag van de heer Kocx bevestigen de heer Schots en mevrouw Musters dat de nagekomen 
kostenpost derhalve ten laste komt van de exploitatierekening 2017 (ML-3). 
 
De heer Schots nodigt de heren Kalkman en Leus uit om de bevindingen van de controle toe te 
lichten. De heer Kalkman introduceert de heer Leus, die voor de eerste maal bij de commissie-
vergadering aanwezig is. De heer Leus vertelt in het kort over zijn loopbaan en opgedane ervaring 
als accountant. Hij is m.n. werkzaam bij lokale overheden. De heer Kalkman schetst het verloop 
van de controle, die startte op 20 maart jl. en goed verliep. In beperkte mate waren tekstuele en 
cijfermatige correcties noodzakelijk in de toelichtingen en analyses. Bij de detailcontrole is één fout 
geconstateerd, waarbij een factuur is goedgekeurd en betaalbaar gesteld terwijl de prestatie nog 
niet was geleverd.  Medio april zijn de bevindingen reeds besproken met de ambtelijke 
vertegenwoordigers van het waterschap. De controle is nu afgerond. Het waterschap zal een 
goedkeurende verklaring ontvangen. Vervolgens wijst de heer Kalkman op bijlage C- de financiële 
kaart van waterschap Brabantse Delta. Hierbij wordt een vergelijking gemaakt van de cijfers van 
het waterschap en landelijke gemiddelden. Wat de reserves per inwoner betreft scoort het 
waterschap lager dan gemiddeld. Het weerstandsvermogen is goed. Opvallend is dat de schulden 
meer toenemen dan gemiddeld. Hierbij moet wel opgemerkt worden dat thans een vergelijking met 
de gemiddelden uit 2015 is gemaakt. Wanneer alle cijfers over 2016 bekend zijn zal de financiële 
kaart geactualiseerd worden. Hierdoor zou het beeld nog kunnen veranderen. 
Evenals vorig jaar merkt de heer Kocx op, dat het rapport – door de agendering in de openbare AB 
vergadering  - niet vertrouwelijk behandeld kan worden, zoals Deloitte als voorwaarde stelt. 
Daarop geeft de heer Kalkman toestemming het accountantsverslag verder te verspreiden binnen 
de kring van belanghebbenden. 
De heren Kocx en Knook wijzen op twee onvolkomenheden in het verslag. Op pagina 6 bij 01 
Verslaggevingsvoorschriften wordt verwezen naar pagina 95 van de jaarstukken; dat moet pagina 
98 zijn. In paragraaf 06 Rechtmatigheidscontrole wordt € 527.000 vermeld als totaal overschrijding 
van de uitvoeringskredieten; het bedrag moet € 541.000 zijn. Beide correcties zullen worden 
verwerkt in de definitieve versie. 
De heer De Boer vraagt zich af hoe het mogelijk is dat een factuur betaald wordt zonder dat er een 
prestatie is geleverd. Is er geen 4 ogen principe? En nog belangrijker hoe borgen we dat dergelijke 
fouten voorkomen worden? De heer Kalkman licht toe dat nadat de fout geconstateerd is de 
steekproef is uitgebreid. Hierbij zijn geen andere fouten vastgesteld. Volgens de heer Leus ging het 
om een menselijke fout. Er is bij het waterschap al een systeem van functiescheiding. Wanneer 
besloten wordt om over te gaan op 3 way matching kan het proces nog verbeterd worden. Het gaat 

uit van een afstemming tussen bestelling, prestatielevering en factuur. De heer Leus meent dat 
dergelijke fouten nooit helemaal te voorkomen zijn. De heer De Boer wil graag weten hoe de 
levering van een prestatie door de accountant wordt gecontroleerd. De bewijstukken van levering 
worden opgevraagd bij de medewerkers. Mevrouw Musters wijst erop dat naar aanleiding van de 
fout indringende gesprekken zijn gevoerd met de betrokken medewerkers om toekomstige fouten 
te voorkomen. Uitgaande van de financiële kaart is de heer De Boer van mening dat het 
waterschap eigenlijk niet zo goed gepresteerd heeft in 2016. Bij heel wat kengetallen scoort het 
waterschap slechter dan gemiddeld. De heer Kalkman wijst erop er een risico bestaat bij het 
vergelijken. Ieder waterschap heeft een eigen beleid. Desondanks vindt de heer De Boer dat de 
formulering “2016 was een goed jaar” in de oplegnotitie genuanceerd moet worden. De heer 
Schots zegt toe dat formulering in de oplegnotitie opnieuw bekeken zal worden en zo nodig wordt 
aangepast.  
[reactie via het verslag: de kwalificatie in de oplegnotitie wordt niet aangepast omdat zij 

gerelateerd is aan de prestaties t.o.v. de eigen beleidsdoelstellingen van het waterschap en 

derhalve niet ziet op een benchmark-vergelijking met andere waterschappen zoals gepresenteerd 

door Deloitte]. 
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Mevrouw Van den Berg vraagt naar de mening van de accountant over de ontwikkeling van de 
algemene reserves. Het reservebeleid wordt vastgesteld door het algemeen bestuur, aldus de heer 
Kalkman. Wel is hij van mening dat de weerstandsratio van 6,4 heel hoog is. De heer Kocx vraagt 
zich af of door de klimatologische veranderingen de risico’s nog wel goed in te schatten zijn. Bij de 
oplegnotitie van de jaarrekening zijn enkele bijlagen (Controlememoranda IC en IT Audit), die niet 
ter beschikking van het AB worden gesteld. Op een vraag van de heer Kocx licht de heer Leus toe 
dat het gaat om de details van de controle en als verfijning is bedoeld voor de organisatie. 
Wanneer er schokkende zaken zouden zijn geconstateerd zou daarvan zeker melding zijn gemaakt 
in het accountantsverslag. 
 
De heer Schots stelt voor de jaarstukken door te nemen. 
 
 

Adviesnota  

De heer Knook heeft een vraag over de nieuwe bestemmingsreserve PBB (Persoonsgebonden Basis 
Budget). Jaarlijks wordt in de begroting hiervoor € 1.000 per medewerker opgenomen. Totaal moet 
€ 5.000 per medewerker beschikbaar worden gesteld om binnen 5 jaar te besteden. Hij vraagt zich 
af of het budget wel verbruikt gaat worden. Volgens mevrouw Musters wordt de eerste jaren 
begrotingstechnisch vastgehouden aan € 1.000 per jaar. Mocht na enkele jaren blijken dat 
besteding achterblijft dan wordt bezien of de reserve moet worden verlaagd. Dit is afgestemd met 
de accountant. In 2016 is de helft van het budget verbruikt. De heer De Boer informeert of een 
medewerker ook meer dan € 5.000 mag besteden. Dat is in incidentele gevallen uitsluitend 
mogelijk met voorafgaande toestemming van het directieteam. Verder ziet de heer Knook graag 
dat in de samenvatting bij de vermelding van het voordelig resultaat van € 3,3 miljoen ook het 
begrote negatieve saldo van € 1,0 miljoen wordt genoemd. Dit zal worden aangepast. 
 
Kredietoverschrijding autoriseren  
Geen opmerkingen. 
 
Jaarrekening in een oogopslag; 
De leden van de commissie stellen de volgende wijzigingen voor: 
- Bij 3 kerntaken renovatie zuiveringen; toevoegen aantal m3 gezuiverd water. 
- Bij speerpunten; de term Winnend Samenwerken is niet algemeen bekend en moet verklaard 

worden. 
Als suggestie voor volgend jaar geeft mevrouw Van den Berg mee om meer facts en figures bij de 
grote projecten te vermelden.  
 
Verslag financieel beheer  
pagina 17 Afwijkingen t.o.v. Managementletter 2016-4  
Volgens de heer Kocx had het overschot op het budget op de advieskosten van € 557.000 al 
bekend moeten zijn bij ML 2016-4. Mevrouw Musters geeft aan dat het een saldering betreft van 
de budgetten van meerdere budgethouders.  De heer Kocx verzoekt in toekomstige ML trajecten 
meer aandacht te besteden aan het tijdig verlagen van prognoses. Ook de post geactiveerde 
personeelslasten roept vragen op bij de heer Kocx. De geactiveerde personeelslasten zijn lager, 
maar er is een nadelig verschil van € 632.000. Volgens de heer Schellekens is dat als volgt te 
verklaren; er zijn minder uren aan de projecten gewerkt, waardoor meer uren rechtstreeks op de 
exploitatie geboekt worden en de kosten verhoogd worden. Verder vindt de heer Kocx het bedrag 
van € 524.000,- als kosten voor het afboeken van investeringen die niet meer in gebruik zijn aan 
de hoge kant. Is de Staat van Activa wel op orde of zijn de afschrijvingstermijnen niet te lang? 
De heer Schellekens licht toe dat regelmatig navraag wordt gedaan bij de productbeheerders of de 
betreffende activa nog in gebruik zijn. Verder wordt bij een kredietaanvraag nagegaan of de activa 
die vervangen worden nog een boekwaarde hebben. Mevrouw Musters geeft vervolgens nog aan 
dat de betreffende procedure binnen het lopende project van “optimalisering administratieve 
processen” de aandacht heeft en ook verder zal worden aangescherpt. 
 
Pagina 23 Kwijtschelding en oninbaar 
Door de heer Knook wordt een forse toename van de bedragen voor kwijtschelding en oninbaar-
verklaringen geconstateerd. Het lijkt een trendmatige ontwikkeling te worden. Mevrouw Musters 
vermoedt dat het wordt veroorzaakt door de toename van faillissementen en doordat de BWB 
achterstanden heeft ingehaald. De heer Schots wijst erop dat ook het definitief worden van 
voorlopige aangiften uit voorgaande jaren hierbij een rol kan spelen. Na de oninbaar-verklaring 
wordt overigens altijd nog actie ondernomen om de verschuldigde bedragen alsnog te innen. 
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Pagina 23 Grondslagen watersysteembeheer. 
De heer Knook is het grote verschil in het aantal begrote hectares natuur (32.000) en het 
werkelijke aantal (29.878) opgevallen. Volgens de heer Schots is het verschil vorig jaar al 
opgemerkt bij de Kadernota 2017-2026, maar kon het toen niet meer in de begroting 2016 worden 
verwerkt. 
 
Balans en toelichting op de balans 

De heer Kocx verzoekt om 2 aanpassingen:  
- de wijze van vermelding van de NV Nederlandse Waterschapsbank in de tabel Financiele activa; 
- de bijstorting in de agioreserve van € 982 miljoen moet € 0,982 miljoen zijn. 
Beide correcties zullen worden uitgevoerd. 
 
Verder vraagt de heer Kocx zich af wat de post Bouwrente SNB inhoudt. Hij ging ervan uit dat de 
bouwrente altijd in de agio is opgenomen. 
 

Antwoord in de notulen  

De post betreft de bouwrente m.b.t. de bouw van de SNB in de periode 1995-1997. Deze 

bouwrente is destijds door het Hoogeheemraadschap van West Brabant toegerekend en 

geactiveerd en staat als zodanig niet bij de SNB zelf op de balans. Deze bouwrente valt hierdoor 

dus ook niet onder de agio. 

 
Pagina 95 Aandelen Nederlandse Waterschapsbank 
De heer Kocx ziet daar graag het % aandelen, dat het waterschap bezit, vermeld. 
 

Antwoord in de notulen 

Het percentage aandelen bedraagt 4,7% op basis van het gewogen gemiddelde en is vermeld op 

pagina 69 bij de verbonden partijen. 

  
Mevrouw Van den Berg vindt dat er te weinig vermeld wordt over de subsidies. De heer Schots 
wijst erop dat de subsidies bij de projectevaluaties worden toegelicht. Mevrouw Musters attendeert 
op de pagina’s 97 en 102 waar bij de overlopende activa en passiva specificaties zijn opgenomen.  
 
Bijlage Juridische procedures en vastgoedtransacties 2016 
De heer Kocx vraagt of bij de vermelde civielrechtelijke procedure de betreffende inwoner  
€ 180.000 heeft ontvangen of dat beschoeiing is aangelegd door en op kosten van het waterschap. 
Dit laatste is het geval, melden de heren Van den Broek en Schots. Door een rechtelijke uitspraak 
was het waterschap verplicht de beschoeiing aan te leggen. Naar het oordeel van het waterschap 
was de uitspraak principieel onjuist. Het waterschap is in hoger beroep gegaan. De zaak is 
momenteel in behandeling bij het gerechtshof. De heer Kocx wijst erop dat er een risico bestaat 
dat  het bedrag bij een wijziging van de uitspraak niet terug te vorderen zal zijn van de inwoner. 
De afloop van de procedure wordt uiteraard gemeld aan het algemeen bestuur. 
 
Jaarstukken 2016 Aquon 
Geen opmerkingen. 
 
4. Toelichting proces fraude- en risicoanalyse  2017 

De heer Van den Broek start met de presentatie. Het doel is de commissie te informeren over de 
stand van zaken van de frauderisicobeheersing. Bij het beheersen van de risico’s op fraude zijn 
verschillende belanghebbenden. Allereerst is er een bestuurlijk- en directiebelang. Als 
overheidsorganisatie, waarbij publieke middelen besteed worden, zijn zaken als imago en 
integriteit van essentieel belang. Ook vanuit de accountant gezien is er aandacht voor 
risicomanagement in algemene zin, de jaarlijkse risicoanalyse en de doorvertaling naar een 
actieplan. Het jaarlijks uitvoeren van een  risicoanalyse is overigens verplicht voor de bepaling van 
het weerstandsvermogen.  Uit onderzoek blijkt dat preventieve maatregelen voor het bestrijden 
van fraude nooit 100% sluitend kunnen zijn. Vroegtijdige signalering van mogelijke fraude is 
daarom noodzakelijk. Risico’s daarbij zijn dat fraude niet als zodanig wordt herkend, niet wordt 
gemeld of dat fraudesignalen niet worden geduid door het management. In 2015 is een 0-meting 
verricht, waarbij de bestaande maatregelen zoals functiescheiding, 4-ogen principe, 
inkoopprotocollen, procesbeschrijvingen in kaart zijn gebracht. Vervolgens is een actieplan 
opgesteld, uitgezet, uitgevoerd en gemonitord. Daarbij is op verschillende onderdelen beoordeeld 
of er voldoende randvoorwaarden aanwezig zijn om aan de normen te voldoen en of op 
systeemniveau aannemelijk is dat aan de norm wordt voldaan. De resultaten zijn verwerkt een 
tabel, waaruit blijkt dat er een forse verbetering heeft plaatsgevonden in 2016. Omdat de tabel 
niet goed leesbaar is voor de aanwezigen zegt de heer Van den Broek toe dat de presentatie wordt 
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nagestuurd.  De heer Thijs vervolgt de presentatie met voorbeelden van de beheersmaatregelen bij 
het waterschap zoals die in de praktijk worden toegepast. Er is een sessie georganiseerd voor 
afdelingshoofden en procesmanagers waarbij per proces de risico’s op fraude zijn geïnventariseerd. 
Er wordt aandacht besteed aan bewustwording bij de medewerkers door het onderwerp aan de 
orde te stellen bij de personeelsgesprekken. De heer Thijs vervult zelf de rol als 
integriteitscoördinator. Ook is een van de vertrouwenspersonen specifiek aangewezen voor  
fraudemeldingen.  
Mevrouw Van den Berg informeert of de medewerkers de ambtelijk eed of gelofte afleggen. Dat is 
inderdaad het geval. Ook tijdens de nieuwelingen-dag wordt aandacht besteed aan dit onderwerp. 
Medewerkers die ingehuurd worden moeten een verklaring ondertekenen. Het waterschap is 
aangesloten bij een koepelorganisatie waarbij kennis en kunde gedeeld worden. In 2017 wordt de 
informatie op het intranet Spraakwater uitgebreid. Verder wordt zal door het team Kwaliteit in 
samenwerking met de afdeling Financiën en de assetmanagers binnen de processen een pakket 
van beheersmaatregelen worden opgesteld. De heer Kalkman vindt dat binnen het waterschap op 
een goede wijze met de frauderisicobeheersing wordt omgegaan. Ook mevrouw Van den Berg vindt 
een compliment op zijn plaats. Nadat de heer Schots de heren Kalkman en Leus heeft bedankt voor 
hun aanwezigheid verlaten zij de vergadering. 
 

 

5. Projectevaluaties afgeronde projecten 2016 

De heer Schots meldt dat bij de AB vergadering de projectevaluaties bij de jaarstukken worden 
geagendeerd. In vergelijking met vorig jaar zijn de projectevaluaties aanzienlijk uitgebreid. Zo zijn 
onder meer de opgedane leerpunten toegevoegd. Door het dagelijks bestuur is vastgesteld dat in 
de projectevaluaties namen van medewerkers en bedrijven zijn vermeld. De stukken worden daar 
waar nodig voor de AB versie gedepersonaliseerd. De leden hebben geen opmerkingen over de 
adviesnota. Mevrouw Van den Berg wil graag inzicht krijgen in hoeverre bij de voorbereiding van 
de projecten de subsidiemogelijkheden worden nagegaan. De heer Schots meent dat dat de 
subsidiecoördinator een goed zicht heeft op de subsidieregelingen. Zij beschikt over landelijke 
contacten en wordt via het Europabureau van de UvW van informatie voorzien over de Europese 
subsidieregelingen. De heer Van den Broek oppert het idee dat de subsidiecoördinator een 
overzicht verstrekt van de subsidieregelingen, waarvan het waterschap momenteel gebruik maakt. 
De heer De Boer vindt het een goede zaak dat het waterschap bij de uitvoering van de Ruimte voor 
de Rivier projecten een deel van de risicotoeslag heeft overgehouden. Volgens de heer Van den 
Broek is daar tijdens de uitvoering nadrukkelijk op gestuurd. 
 
6. Managementletter 2017-2 

Bij dit agendapunt wordt uitvoering stilgestaan bij de toegevoegde memo over de bijstelling van de 
resultaatverwachting 2017 van de SNB. Op basis van nieuwe informatie over de aan te leveren slib 
door de aandeelhouders zullen de slibverwerkingskosten met € 4 miljoen toenemen. Voor het 
waterschap Brabantse Delta betreft het een toename van € 842.000 t.o.v. de definitieve begroting 
van de SNB. De heer Kocx constateert dat de gekozen systematiek wel erg nadelig uitvalt voor ons 
waterschap. Temeer omdat het waterschap niet betrokken is bij het veroorzaken van de verhoging 
van de kosten. Die toename is te wijten is aan de vertraging van de bouw van de energiefabrieken 
bij de waterschappen De Dommel en Aa en Maas. De hogere aanvoer van slib heeft tot gevolg de 
beschikbare capaciteit bij de SNB te klein zal zijn. Er moet slib extern verwerkt en opgeslagen 
worden, wat hogere kosten met zich meebrengt. Moet de kostenverdeling niet aangepast worden, 
vraagt de heer Kocx zich af. Voor de aandeelhouders die niet doen wat ze beloofd hebben en 
onjuiste ramingen afgeven zijn er nauwelijks financiële gevolgen. Hij verwijst hierbij naar de tabel 
waarin per waterschap de prijs per ton slib begroot en prognose 2017 is opgenomen.  
De heren Van den Broek en Schots wijzen erop dat in voorgaande jaren de ondercapaciteit een 
voordeel opleverde voor ons waterschap. Verder handelen de andere waterschappen conform de 
vastgelegde afspraken. Mevrouw Van den Berg vraagt of er geen boeteclausule in de 
overeenkomsten is opgenomen. Dat is niet het geval. De heer De Boer wil weten of de directie van 
de SNB zelfstandig besluit om nieuwe slibverwerkingscontracten met externe klanten af te sluiten. 
Volgens de heer Schots heeft de directie van de SNB de opdracht om overcapaciteit te vullen met 
externe klanten. De heer Knook meent dat met de huidige kostenverdeling niet gestimuleerd wordt 
de prognose van de aan te leveren hoeveelheid slib zo goed mogelijk in te schatten. 
De heer De Boer zou in de tabel graag een kolom toegevoegd zien, waarbij de vergelijking wordt 
gemaakt tussen de gecontracteerde hoeveelheid en de prognose 2017. De heer Schots vindt dat 
een goede suggestie. Verder stelt de heer De Boer voor als commissie aan het DB te adviseren om 
de portefeuillehouder het probleem aan de orde te laten stellen in de aandeelhoudersvergadering 
van de SNB. De heer Schots stelt voor bij het opstellen van de slibstrategie te laten onderzoeken of 
de basisafspraken herzien moeten worden. Daarbij moet – volgens de heer Van den Broek – ook 
vastgelegd worden hoe gehandeld moet worden bij extreme verschillen. 
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De heer Schots vraagt of er vragen zijn over de managementletter. De heer Kocx wijst op bijlage 
1; bij onttrekking algemene reserve/calamiteitenreserve moet de toevoeging ZB verwijderd 
worden. Verder heeft hij geconstateerd dat het budget van beleidsveld 8000 (pagina 13) met 13% 
wordt overschreden door de lagere opbrengst van het SODO project. Hij vraagt zich af of geen 
begrotingswijziging gedaan moet worden. Mevrouw Musters antwoordt dat eerst gestreefd gaat 
worden de overschrijding terug te dringen. Later in het jaar kan zo nodig de post onvoorzien nog 
ingezet worden. Bij het opstellen van de Managementletter 3 zal daar kritisch naar worden 
gekeken. Volgens de heer Schots heeft het DB de opdracht gegeven binnen het budget te blijven. 
De heer Knook vindt het zorgelijk dat blijkbaar het SODO project opnieuw een overschrijding 
veroorzaakt. De heer Van den Broek wijst erop dat het achterblijven van de opbrengst al eerder 
bekend was, maar niet tijdig genoeg om in de begroting 2017 mee te nemen. 
 

7. Rondvraag / sluiting 

Uitsluitend de voorzitter maakt gebruik van de rondvraag. De heer Schots memoreert dat in de 
vorige AB vergadering een aanvraag voor een aanvullende krediet voor de terreinmaatregelen van 
de RWZI Bath is behandeld. Daarbij is de waarschuwing gegeven dat in de loop van het jaar 
mogelijk nog meer aanvullende kredietaanvragen volgen. In de volgende AB vergadering komt een 
kredietaanvraag voor de renovatie van RWZI Nieuw Vossemeer aan de orde, waarbij ook sprake is 
van een forse overschrijding t.o.v. eerdere inschattingen. Naar aanleiding hiervan is aan de 
organisatie de opdracht gegeven om alle lopende investeringskredieten opnieuw tegen het licht te 
houden. Hetzelfde geldt voor de gemandateerde projecten, waarvoor nog geen uitvoeringskrediet 
is verstrekt. Het streven is om in de AB vergadering van 12 juli a.s. een totaaloverzicht te 
presenteren. Los hiervan loopt in het kader van “besturen op hoofdlijnen” o.l.v. mevrouw Musters 
een traject voor een nieuwe wijze van mandatering van investeringen door het AB. De 
nauwkeurigheid van schattingen van investeringsbedragen en het voorkomen van overschrijdingen 
krijgen daarin nadrukkelijk ook aandacht. De heer Kocx vraagt of de uitkomsten van voornoemde 
exercitie nog verwerkt worden in de nieuwe Kadernota. De heer Schots geeft aan dat in de 
Kadernota steeds wordt uitgegaan van het zgn. investeringsplafond en dat bij krediet-
overschrijdingen wordt getoetst of deze al dan niet passen binnen het investeringsplafond. 
De heer Schots dankt vervolgens de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 
17.05 uur.  
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